
ABFALLBEHÄLTER / CONTAINER
STEHEND / STANDING

Inhalt (Liter) / Volume (ltr.) 50

Entleerung / Discharge Abfallbeutel / Bags
Technische Daten / technical details
Gesamtmaße (HxBxT) / Total dimensions (HxWxD) (mm) 535 x 270 x 1064
Gesamtgewicht ca. / Total weight approx. (kg) 32

Material / Material
Behälter / container Stahlblech / Steel sheet
Rahmen / frame Stahlblech / Steel sheet
Abschlussring / end ring Guss-Aluminium / 

cast aluminium
Ausführungen / Options Best.-Nr. / Order No.
Verzinkt und pulverbeschichtet mit Ascher/ 
Galvanized and powder coated incl. ashtray

573201. . . .  + RAL / DB Farbton/
Color

Zubehör / Accessoires (optional / alternativ)
Dreikantschlüssel / triangular wrench

Kippbarer Abfallbehälter aus verzinktem Stahlblech mit Ascher (gesichert). Standardmäßig pulverbeschichtet in verkehrs-
grau ähnlich RAL 7043. Elliptisch geformt und mit Rillen versehen, um die Ansammlung von Gerüchen zu vermeiden. 
Ausgestattet mit Inneneinsatz und Beuteleinsatzring. Ein Ring aus Aluminiumguss, lackiert in weißaluminium ähnlich RAL 
9006, als obere Abschlussöffnungskante. Den Behälter mittels Dreikantschloss entriegeln, kippen und Abfallsack mühe-
los austauschen. Behälter ist inklusive Befestigungsmaterial zum Aufdübeln. Kann auf Anfrage auch in anderen Farben 
angeboten werden.

Tilting waste container galvanized sheet steel with secured ashtray. Powdercoated in traffi c gray similar to RAL 7043. 
Elliptically shaped and provided with grooves to avoid concentration of smells. Equipped with galvanized inner container 
and bag insert ring. A ring made   of cast aluminum, painted in white aluminum similar to RAL 9006, as upper opening 
edge. Unlock container by opening the triangular lock, tilt and replace garbage bag easily. Container is including fi xing 
material for bolting to the ground. Can also be offered in other colours on request.
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